
Referat styremøte 24.11.15 

 

Tilstede: Trine, Kåre, Kim, Svein(observatør) og Bjørn 

Forfall: Harald Johan,(jobb), Roy Kenneth(jobb) og Lars Fredrik (syk) 

Sak 1: Fordeling av arbeidsoppgaver 

Lars Fredrik: Frifond , 350 klubb, andre søknader og  delansvarlig skogsløp 

Roy Kenneth, Harald og Kåre: Klubbmesterskap 15 m og felt 

Bjørn: Tilstede hver trening for info om stevner og andre ting til foreldre og unge skyttere, ansvar for 

«tema» kvelder med instruktør 

 

Sak 2: Premier 

Vi er tomme for aspirantpremier, Kåre kjøper inn dette til stevnene vi skal ha framover 

Sak 3: Ansvarlige torsdagstreninger 

Bjørn setter opp forslag til liste, følgende har sagt ja til å være på torsdager: Kim, Kåre, Harald, Frank 

Ove, Torgeir. I tillegg skal Bjørn være tilstede hver torsdag. Trine har mye skolearbeid og settes 

derfor ikke opp fast. Setter opp flere som vi kan ringe til ved behov for hjelp.   

 

Sak 4: Sponsing av kl rek 

Bjørn sender en styresak på dette til hovedstyret, hvor vi foreslår sponsing av inntil 1000 cal 22 skudd 

med 50 % for de som skyter ute på stevner med cal 22. Ser for oss at det blir kjøpt skudd til ca 2 kr pr 

stk. 

Sak 5:  

Juleskyting, Bjørn må avtale med Lars Fredrik om opplegget. Bør få Trine/Cecilie til å fortelle om 

ungdomsstevnet, vi andre må informere om hva som skjer, kostnader, osv I tillegg utdeling av 

premier. Svein bestiller rommet oppe.  

Skogsløp: Forslag fra Bjørn om å ha dette som på LS, klubbmesterskap felt er utgangspunktet for 

løping. Det blir løping en kveld etter felt sesong er slutt og før utetreningen starter opp. Da kan både 

seniorer og rekrutter løpe. Kan eventuelt høre med Søgne om det er aktuelt for de å delta. 

 


